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Tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund 

 

 

 

Referat styremøte onsdag 03.11.2021, kl 19.00 , skype (møte utsatt fra 26. oktober) 

 

Til innkalling: Verv Epost Telefon 

Bjarte Austvik Leder leder.kjff@gmail.com 911 07 472 

Torstein Røysland 

(Forfall) 

Nestleder torstein.roysland@ae.no 970 47 266 

Trond Seland  Sekretær trondseland@hotmail.com 907 77 924 

Per Grønberg Styremedlem pgronb@gmail.com 991 22 660 

Kjetil Urdal Styremedlem heikjetil@hotmail.com 482 78 200 

Jon Arild Albrektsen 

(Forfall)  

Styremedlem jon.arild.albrektsen@gmail.com 936 36 444 

Carine Risvand 

Østervold  

(Forfall) 

Styremedlem carine@brabo.no 

 

915 40 790 

Arve Rosseland  

(Forfall) 

Styremedlem arve.rosseland@icloud.com 480 95 088 

    

Innkalling til sak:    

Kari Røysland Fylkessekretær   

 

   

Kopi: Verv Epost Telefon 

Tor Gjersøe 2 Vara tor.gjersoe@getmail.no 920 25 884 

Jarle Stray 3 Vara jarle_stray@live.no 950 42 084 

Helge Andersen 4 vara laksefiskeren@gmail.com 411 46 415 

Jan Aage Nordlie 4 vara janaagenordlie@gmail.com 908 70 701 

 

Sak  Ansv. 

20/9/21 Referat fra 31.08.21 godkjent 

 

Bjarte 

21/9/21 Informasjon fra utvalgene 

• Viltstellsutvalget 
Rolig for tiden. En del henvendelser angående jegerprøve. Neste 

jegerprøvekurs er i mars.  

• Fiskestellsutvalget 
Arbeid med gruppe «Ingen nye oppdrettsanlegg øst for Lindesnes.» 
 

Instruksjon fluekasting/fisking. Hver tirsdag 17.00 til 18.00, Odderøya-

hallen. Godt oppmøte, mange nye yngre deltakere både jenter og gutter. 

Klubbmøter: Hver tirsdag etter instruksjon på Odderøya inviterer vi til 

møte i kjeller Grønberg Sport. Så langt har vi hatt foredrag med Tor 

Punsvik som presenterte sin nye bok: «Nedre Otra, En skjult 

miljøsuksess». Stein Grønberg viste bilder og film fra  

Alle 
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Årets fiskesesong, «Min sesong». Brede Flatset Johnsen viste binding av 

sine beste laksefluer. Det er planlagt (program satt) 7 kvelder til før jul. 

Trening aktive kastere, Torsdag kl 20.00 til 21.00 i Odderøyahallen. 

Vi har også fått tildelt treningstid på Fagerholtbanen, mandag kl 20.00 til 

21.30.Forutsetning for dette var at klubben måtte gjennomgå «Ren 

idrett». Dette ble gjennomført av Castinggruppa. 

Deltakere fra KJFF stilte i følgende stevne: 

Sandnes, Norgesmesterskap fluekasting. Åtte deltakere fra KJFF. 1 gull, 

1 sølv, 3 bronse. 

Martin Nøkleberg hevdet seg meget bra i alle øvelser og endte opp som 

kongepokal-vinner. Dette er andre gang deltaker fra KJFF har klart 

denne bragd.   

I november starter innendørs-sesongen i fluekasting, kalt 

«Femmercupen».  

KJFF var satt opp med stevne i Sørlandshallen i desember. Det viste seg 

at hallen var opptatt hver helg så for første gang blir det ikke stevne i 

Sørlandshallen.  

KJFF har deltatt i arbeidet med Rotenon-behandling av Gillsvannet. Vi 

ble bedt av Statsforvalter om å stille med båt og utstyr og ta opp død 

fisk. Veterinærinstituttet startet arbeidet startet 03. nov, og fortsatte 04. 

november med tilskuere, presse (Fevennen) og NRK tilstede. Det ble tatt 

opp store mengder abbor, gjedde, suter, stingsild, ål, flyndre men bare et 

fåtall små ørret (6 stk). Arbeidet med oppsamling av fisk fortsetter 05 og 

06. november.  

KJFF sendte høringsuttalelse før avgjørelsen om Rotenonbehandling ble 

tatt av Miljødirektoratet. 
 

• Leirduebanen 
Merkostnad på nye pærer til flomlys kr 25.000 

Spillmiddelsøknad for skytesti er levert 

Kornastøtte er bekreftet godkjent fra Lotteritilsynet 

Oktober, svært høy aktivitet på banene, høy omsetning 

Førstkommende fredag har Byggmakker leid banene ca 40 stk 

Tesla har også booket bedriftskyting 

  

• Ungdomsutvalget 

Jon Arild ikke tilstede 

• Kvinnegruppa 

Fått god dialog med Vennesla jeger og fisk jenter. Vi hadde felles 

kokkekurs på glad mat som var veldig vellykket. Vi var 20 stykker. 

De har invitert oss en gang til leirdueskyting i Vennesla og nå har vi 

invitert dem 27 oktober til oss. 



 
 

KRISTIANSAND JEGER- OG 

FISKERFORENING 

Tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund 

 

Instruktøren Lars Økland gjør en kjempe jobb på leirduebanen  -  det har 

ført til mer oppmøte på de kveldene også. Vi fortsetter med en kveld i 

mnd fremover. 

Vi er invitert til rådyrjakt på flekkerøya med ungdomsgruppa i nov og 

desember. Håper fler av jentene stiller opp da. Skal minne dem på det 

når det nærmer seg og lage arrangementer. Jeg kan ikke delta selv, men 

jeg håper og tror fler av jenten vil delta. 

Ser at mail er ett godt supplement til facebook. Så vi sender ut mail hver 

gang det er arrangementer. Arve hjelper meg med det. 

Var med på feiringen av 150 år bursdag. Det var gøy og det gikk veldig 

fint. Kari styrte dette veldig bra!! Jeg måtte på radioen på fredagen og 

prate om arrangementet og det gikk også ok. 

22/9/21 Opprop mot etablering av lakseoppdrett på Sørlandet 

Bjarte informerer om pågående opprop mot etablering av 

lakseoppdrett på Sørlandet. Det er flere aktiviteter på gang.  

 

Bjarte/Per 

23/9/21 Markering av 150 årsjubileum NJFF 

• Utsettes til neste møte 

Alle 

24/9/21 Regnskap 

Endelige tall er ikke klare.  

 

   
 
Vedlegg:  
 

Møteagenda høst 2021:  
23.11 

15.12 kl 1800 Møte på Rådhuset (Juleavslutning) 


